

Title (en)

Closure device for a shoe with a cuff having overlapping flaps

Title (de)

Schliessvorrichtung für eine Schuh mit einer Schale, versehen mit Schliesslappen

Title (fr)

Dispositif de fermeture d'une chaussure à coque portefeuille

Publication

**EP 0860120 A1 19980826 (FR)**

Application

**EP 98100261 A 19980109**

Priority

FR 9702140 A 19970219

Abstract (en)

The boot has a shell (1), with a base (2) on which a leg (3) is articulated. The base of the shell is closed on the top by transversal flaps (12,12') which go up as far as the flexing zone (5) of the boot. The leg opens at the front and is closed by transversal flaps (13,13'). The two flaps on one side (12,13) are joined together by a fastener (8). The fastener passes through opposite holes in the flaps and one hole is oblong and allows the flaps to move. The flaps can be closed by a supple cord.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif d'ouverture (7) pour une chaussure de sport à coque (1) du type portefeuille comportant une tige (3) et une base de coque (2) qui se ferment et s'ouvrent à l'aide de rabats transversaux (12, 12', 13, 13') qui se recouvrent réciproquement. Elle se caractérise par le fait que le dispositif d'ouverture (7) muni d'un moyen d'attache (8) est associé à au moins l'un des rabats (13, 13') de la tige (3) pour le relier au rabat (12, 12') de la base de coque (2) qui lui est adjacent en recouvrement dans la zone (5) du pli-de-flexion. Le dispositif d'ouverture (7) permet d'agrandir le périmètre d'entrée du pied dans la base de coque (2) simultanément à l'ouverture de la tige (3) pour faciliter le chaussage-déchaussage. <IMAGE>

IPC 1-7

**A43B 5/04**

IPC 8 full level

**A43B 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 5/04** (2013.01)

Citation (applicant)

- FR 2129074 A5 19721027 - RIDDELL
- EP 0659358 A1 19950628 - NORDICA SPA [IT]

Citation (search report)

- [A] EP 0500479 A1 19920826 - ROSSIGNOL SA [FR]
- [AD] EP 0353532 A1 19900207 - NORDICA SPA [IT]
- [AD] FR 2651648 A1 19910315 - LANGE INT SA [CH]

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0860120 A1 19980826**; FR 2759551 A1 19980821; FR 2759551 B1 19990402

DOCDB simple family (application)

**EP 98100261 A 19980109**; FR 9702140 A 19970219